
Protokół nr 47/2014
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 22 stycznia 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 17.15 w sali sesyjnej Rady Miasta.
Posiedzenie wspólne z KK, KOP i KSS. Przewodniczyła radna Machalska.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Lubońskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Luboń na rok 2014.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 

2014-2024.
4. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.
5. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób
objętych  wieloletnim  programem  wspierania  finansowego  gmin  w  zakresie  dożywiania
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego
na  zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim  programem  wspierania
finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata
2014-2020.

7. Wolne głosy i wnioski.
8. Przyjęcie protokołu nr 43/2013.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Pan skarbnik Mirosław Stromczyński poinformował radnych o możliwości odzyskania podatku 
VAT przez miasto z racji przekształcenia zakładu budżetowego w spółkę. W wyniku takiego 
działania miasto może odzyskać kwotę 1 miliona 200 tys. zł. Zysk zostanie umniejszony o 
prowizyjne wynagrodzenie dla kancelarii „Ziemski”, która prowadzi sprawę. W przypadku, gdy 
miastu uda się odzyskać VAT, kwota zwrotu zostanie rozłożona na 5 lat. Obecnie miasto wygasiło 
trwały zarząd i wyłączyło halę z LOSiR.

Zastępca burmistrza Rafał Marek powiedział, że najlepsze rozwiązanie to przekształcić LOSiR w 
spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością. Daje to duże możliwości rozwoju i podejmowania 
działań w nowych obszarach.

Księgowa LOSiR pani Agnieszka Szymańska przedstawiła radnym multimedialną prezentację 
dotyczącą przekształcenia LOSiR w spółkę oraz biznesplan (zał. nr 2 i 3).



W czasie dyskusji radni zadawali pytania na temat:
• wartości spółki
• struktury zatrudniania i wynagrodzenia pracowników spółki
• stawek wynajmu hali dla Gimnazjum nr 2
• umowy dot. rozliczania mediów
• działań przyszłej spółki w zakresie cateringu
• wysokości dopłat ze strony miasta
• trybu wyboru zarządu spółki.

Przewodnicząca Matysiak poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 
przekształcenia Lubońskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w spółkę z ograniczoną 
odpowiedzialnością.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.2
Najważniejsze zmiany przedstawił p. Skarbnik. Wprowadzamy dotacje od wojewody oraz zmiany 
związane z przekształceniem LOSiR-u. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Luboń 
na rok 2014.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
W głosowaniu nie brał udziału radny Jan Kaczmarek.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.3
P. Skarbnik: zmiany polegają na dostosowaniu WPF-u do budżetu. Ponadto zmiany w zał. nr 1,2 
oraz ze względu na zmianę wzoru WPF.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Luboń na lata 2014-2024.

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.
W głosowaniu nie brał udziału radny Jan Kaczmarek.
Za                       - 4 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 3 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.



Ad.4
Ideę uchwał z pkt. 4,5,6 przedstawił członkom KBiF burmistrz Rafał Marek. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 8 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 0 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.5
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.6
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.7
Brak.

Ad.8
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 43/2013.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 6 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 2 radnych

Posiedzenie zakończono o godz. 19.50.

    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )



Załączniki:

1. Lista obecności.
2. Przekształcenie samorządowego zakładu budżetowego w spółkę.
3. BIZNES PLAN LOSiR Sp. z o. o.


